
Interpelacja Nr 180 
z dn. 9 stycznia 2018 r. 

Rady Samorządu Mieszkańców Osiedla Kamionek 
jednostki pomocniczej Dzielnicy Praga-Południe m.st. Warszawy 

w sprawie podłączenia budynków na Kamionku do c.o. 
              

Pan 
Tomasz Kucharski 
Burmistrz Dzielnicy  
Praga-Południe m.st. Warszawy 

Szanowny Panie Burmistrzu ! 

W grudniu br lokatorzy wielu kamionkowskich kamienic, których nie objął program 
rewitalizacji, wspierani przez Warszawskie Stowarzyszenie Lokatorów wystąpili z 
żądaniem podłączenia ich kamienic do sieci ciepłowniczej. Ostatnim wyrazem tego 
żądania była pikieta pod Urzędem Dzielnicy Praga Południe sfilmowana w telewizji o 
ogólnopolskim zasięgu. 

Rada Osiedla Kamionek w pełni ich popiera. Zbyt długo trwa sytuacja, kiedy najmniej 
zamożni doświadczani są horrendalnym obciążeniem za energię elektryczną, które 
nierzadko wpycha ich w spiralę zadłużenia. Żeby przetrwać nie dogrzewają swoich 
mieszkań, marzną, chorują, a najsłabsi doświadczani są wyłączeniami prądu w 
środku sezonu grzewczego. Z drugiej strony niszczeje zasób komunalny, ponieważ 
budynki niszczone są przez grzyb i wilgoć.  

Zwracamy się z zapytaniem o:  

-  informację, jakie władze dzielnicy podjęły kroki, aby podłączyć do sieci c.o. budynki 
z tzw. roszczeniami, w szczególności przy ul. Mińskiej 33, 35, Mińskiej 4/6, 
Grochowskiej 280, Chodakowskiej 33 i kiedy tego podłączenia mieszkańcy tych 
konkretnie budynków mogą się spodziewać. 

- informację, czy władze dzielnicy noszą się z zamiarem zwrotu lokatorom 
nadmiernych kosztów energii elektrycznej do czasu podłączenia do c.o. (Nie chodzi 
tutaj o dotychczasowe dopłaty do czynszu najuboższym, ale o program obejmujący 
wszystkich bez wyjątku lokatorów zasobu komunalnego). 

- informację, co władze dzielnicy mają do zaproponowania marznącym lokatorom 
budynków z roszczeniami. Jak wskazuje dotychczasowe doświadczenie po przejęciu 
budynków przez właścicieli lokatorzy są wyrzucani, więc może znalezienie dla nich 
jak najprędzej, jeszcze przed zwróceniem budynku, ogrzewanych mieszkań jest 
właściwym rozwiązaniem? 

Z wyrazami szacunku 

Dorota Jankowska Lamcha 

Przewodnicząca Rady 
Samorządu Mieszkańców 
Osiedla Kamionek 


